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Opsummering af skoleåret 2020/2021: 

 

• Afholdt 8 skolebestyrelsesmøder 

• Deltaget i ansættelsessamtaler af nye lærere og inklusionsvejledere 

• Gennemført valg til skolebestyrelsen 

• Løbende gennem foråret drøftet COVID-19’s indflydelse på hverdagen i skolen og SFO’en 

• Gennemgået og drøftet diverse oplæg mv. fra Køge Kommunes Skoleudvalg 

• Drøftelser omkring Aula 

• Drøftelser omkring skoleårets planlægning, herunder hvordan aftale om fagligt løft bruges 

• Påbegyndt drøftelser omkring udarbejdelse af ”Udviklingsplan – Gode skoler – Køges fremtid – 

aktiv tilstedeværelse – Faglighed og kerneydelse” 

 

COVID-19:  

 

• Skolebestyrelsen har løbende været i dialog med ledelsen omkring håndtering af COVID-19 

situationen, herunder: 

o Hvilke krav/rammer har der været for lærernes undervisning af eleverne under ”hjemmeskole” 

forløbet og hvordan er der fulgt op på det? 

o Hvordan har hjemmeundervisning fungeret? 

o Hvordan nødpasning har fungeret i SFO’en 

o Hvilke nye tiltag har fungeret godt og kan bruges fremadrettet 

o Hvordan har dagligdagen fungeret i forhold til skolens fysiske rammer, rengøring mv. 

o Kommunikation til forældre og elever omkring situationen 

 

Principper/Tilsyn/evalueringer/høringssvar:  

 

• Der er foretaget justering/opdatering af principperne for: 

o Værdiregelsæt og ordensregler 

o Vikardækning 

o Lejrskole og ekskursioner 

o Bevægelsespolitik 

o Undervisningens organisering 



 

• Gennemgang af dokumentet ”Sorg- og kriseplan” 

 

• Drøftet og afgivet høringssvar på Køge Kommunes Skoleudvalg forslag til ”Nyt samlet SFO- og 

klubtilbud fra 4. klasse og op”. 

 

• Drøftet og afgivet høringssvar på ”Budget – anlæg”  

 

Skolens fysiske rammer:  

 

• Vi har en løbende dialog med kommunen, ETK, om forbedringer af de fysiske rammer. 

• Det er forventningen, at der vil ske renovering af lokale til håndværk/design i løbet af skoleåret 

2021/22 

 

• På ”ønskelisten” har vi:  

o Renovering af toiletterne ved 3.+4.+5. klasserne 

o Etablering af ny værkstedsbygning til glæde for alle elever i både skole- og SFO-tid således 

vi også fremtidssikre Søndre Skole til fremtidige behov. 

o Nye maskiner mv. til det nye håndværk/design lokale 

o Et forsat højt rengøringsniveau som under Corona perioden 

 

• Inventar mv. 

o Der er indkøbt nye matematik bøger fra 4. klasse og op efter.  

o Nye borde og stole til Aula’en. 

o Lyddæmpning i udvalgte lokaler 

o Fået bygget nyt bålområde i klubben 

o Indkøbt robotter til naturfagene 

 

Farlig skolevej – overgang ved Ravnsborghallen:  

 

• Skolebestyrelsen har fået henvendelse omkring overgangene på Hastrupvej ved Ravnsborghallen, 

hvor skiltningen er svær at se og trafiksikkerheden kunne forbedres. Skolebestyrelsen har været i 

kontakt med forvaltningen, som fremadrettet vil sørge for beskæring af beplantningen. Herudover 

har skolebestyrelsen har sammen med andre fået indført parkeringsforbud på store dele af 

Ravnsborgvej, så børnene sikret kan benytte overkørslen ved klubben. Desværre har det medført at 

nogle af de parkerede biler er flyttet ind på klubbens parkeringsplads, til sene for de ansatte og 

forældre der skal hente. Teknik og Ejendomsudvalget er informeret om dette og vi afventer en 



snarlig løsning. Vi er forsat i dialog med forvaltningen omkring generel forbedring af 

trafiksikkerheden ved overgang/helleanlæg ved Ravnsborghallen. 


